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Rada Miejska w Augustowie

PROTKÓŁ NR XLIV/2021

z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Augustowie,
które odbyły się za pomocą środków komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym,

w dniu 30 grudnia 2021 r.

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.

Obecni:
1. Emilian Al-Khameri
2. Sylwia Bielawska
3. Mirosław Chudecki
4. Leszek Stanisław Cieślik
5. Tomasz Dobkowski
6. Alicja Dobrowolska
7. Rafał Harasim
8. Marcin Kleczkowski
9. Tomasz Miklas
10. Agnieszka Mroziewska
11. Dariusz Ostapowicz
12. Izabela Agnieszka Piasecka
13. Katarzyna Raczkowska
14. Jolanta Oneta Roszkowska
15. Adam Sieńko
16. Aleksandra Maria Sigillewska
17. Mieczysław Szczerbakow
18. Marek Sznejder
19. Magdalena Śleszyńska
20. Krystyna Wilczewska
21. Mirosław Zawadzki
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa
- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta
- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta
- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta
- Pani Beata Kornelius – Radca Prawny
- Pani Barbara Cituk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 
  Alkoholowych
- Przedstawiciele Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej „Zielone Bulwary nad Nettą”
- Kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego w Augustowie
- Prezesi miejskich spółek
- Mieszkańcy

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2021 o godz. 10:00, 
a zakończono o godz. 19:00 tego samego dnia.
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Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego

sprawozdania.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034,
b) uchwalenia budżetu miasta na rok 2022,
c) utworzenia  Leśnego  Parku  Kulturowo-Edukacyjnego  przy  Bulwarze  nad  rz. Nettą
w Augustowie,
d) określenia  kryteriów  rekrutacji  do  publicznych  przedszkoli,  dla  których  organem
prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów,
e) określenia  kryteriów  naboru  do  klas  pierwszych  publicznych  szkół  podstawowych,
dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów,
f)  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2022 rok,
g)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której  przedmiotem jest
ta sama nieruchomość,
h) zmian budżetu miasta na rok 2021,
i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2031.  
5.  Przyjęcie  protokołów  z  obrad:  XLI  sesji  RM  z  10.11.2021  r.;  XLII  sesji  RM
z 2.12.2021 r.; 
    XLIII sesji RM z 9.12.2021 r.
6. Wolne wnioski.
7. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1 
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła XLIV sesję Rady
Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,  pracowników
Urzędu  Miejskiego  oraz  gości.  Przystąpiła  do  sprawdzenia  listy  obecności,  co  pozwoli
na prawomocne prowadzenie obrad. Poprosiła Państwa Radnych o zgłoszenie się i wciśnięcie
przycisku „kworum” w systemie eSesja /0:06/.

/Sprawdzenie listy obecności /0:33 – 3:07/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  obrady
są prawomocne. Przedstawiła informacje dotyczące obrad,  iż są transmitowane i utrwalane
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania są udostępniane w Biuletynie
Informacji  Publicznej  i  na  stronie  internetowej  gminy  oraz  w  inny  sposób  zwyczajowo
przyjęty    /3:08/.

Ad. pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /3:34/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że Państwo
Radni  porządek  obrad  otrzymali  w  systemie  eSesja  /zał.  nr  1/.  Udzieliła  głosu
Panu Mirosławowi Karolczukowi -  Burmistrzowi Miasta  Augustowa, który złożył  wnioski
o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał /zał. nr 2, nr 3/ /3:34/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta  wniósł o ujęcie w porządku obrad jednego
projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia  projektu  zmian  do Regulaminu dostarczania  wody
i odprowadzania ścieków Gminy Miasta Augustów.  /4:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:08/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:16/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  uwagi
do porządku obrad. Zgłoszeń nie było. Przed poddaniem pod głosowanie wniosku Burmistrza
Miasta Augustowa poprosiła Państwa Radnych o potwierdzenie swojej obecności i wciśnięcie
przycisku „kworum” w systemie eSesja /5:16/.

/Sprawdzenie listy obecności /5:42 – 6:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poddała wniosek Burmistrza
Miasta  Augustowa  pod  głosowanie.  Zaproponowała,  aby  projekt  uchwały  był  ujęty  w
porządku obrad w punkcie 4j /6:08/.

Głosowano w sprawie:
Wniosku  Burmistrza  Miasta  Augustowa  o  ujęcie  w  porządku  obrad  XLIV  sesji  Rady
Miejskiej w Augustowie w dniu 30 grudnia 2021 r. projektu uchwały w sprawie przyjęcia
projektu zmian do Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy
Miasta  Augustów.   

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Krystyna Wilczewska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Burmistrza Miasta został przyjęty. Poddała pod głosowanie porządek obrad ze zmianą /7:17/.
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Głosowano w sprawie:
Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Krystyna Wilczewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
został przyjęty /8:06/.

Ad. pkt 3 
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /8:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym
punktem  porządku  obrad  jest  sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od
przedstawienia  ostatniego  sprawozdania.   Poprosiła  o  zabranie  głosu  Pana  Mirosława
Karolczuka – Burmistrza Miasta /8:17/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  poinformował,  że  dzisiaj  chciałby
przedstawić  podsumowanie  działań  Urzędu  Miejskiego,  które miały  miejsce  w  ciągu  12
miesięcy bieżącego roku. Informacja zawiera elementy, które wydarzyły się  w okresie od
przedstawienia ostatniego sprawozdania. /8:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:46/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta poprosił o krótką przerwę techniczną /9:51/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  pięciominutową
przerwę w obradach /9:58/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /10:00/.

Przerwa /10:02 – 15:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Udzieliła głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta /15:08.
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Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /15:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:31/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił  w  formie  prezentacji
multimedialnej sprawozdanie ze swojej działalności i pracowników Urzędu Miejskiego w 
2021 roku /15:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:48/.

Ad. pkt 4 a
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034 /27:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2022-2034.  Poprosiła  o  zabranie  głosu
Pana Emiliana  Jasyena  Al-Khameri  -  Przewodniczącego  Komisji  do  spraw  Budżetu
o przedstawienie  opinii  ostatecznej  Komisji  do  spraw  Budżetu  o  projekcie  uchwały
budżetowej /27:50/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
przedstawił ostateczną opinię Komisji  do spraw Budżetu Rady Miejskiej  w Augustowie o
projekcie uchwały budżetowej. Działając na podstawie § 7 ust. 4 ustawy Nr XIII/104/15 Rady
Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  2  września  2015 r.  w sprawie  trybu prac  nad projektem
uchwały  budżetowej  oraz  projektem  uchwały  o prowizorium  budżetowym,  Komisja  do
spraw Budżetu;  Komisja  Rewizyjna,  Komisja  Społeczno-Oświatowa,  Komisja  Rozwoju,
Komisja  Uzdrowiskowa,  Komisja  Skarg,  wniosków  i  petycji,  zajęły  się  sprawami
dotyczącymi  projektu  budżetu  miasta  na  rok  2022  oraz  projektu  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej
w  Augustowie  w toku  prac  formułuje  ostateczną,  pozytywną  opinię  o projekcie  uchwały
w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022. Komisja w wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania   projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2022
zaopiniowała  pozytywnie  10 głosami  za,  przy  4  głosach  przeciwnych  i  przy  2  głosach
wstrzymujących się. Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie w toku prac
formułuje  ostateczną,  pozytywną  opinię  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. Komisja w wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania  projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2022-2034  zaopiniowała  pozytywnie
10 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /zał. nr 4/ /
28:28/. 

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przedstawiła  pozytywną
opinię  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  projekcie  uchwały
budżetowej  Miasta  Augustowa  na  2022 rok  oraz  możliwości  sfinansowania  planowanego
deficytu. Opinia jest dostępna w systemie eSesja. Poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława
Karolczuka – Burmistrza Miasta /30:22/.
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Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /31:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /31:39/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił  w  formie  prezentacji
multimedialnej projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-
2034 i projekt budżetu miasta na rok 2022, z uwzględnieniem autopoprawek, które zostały
przekazane  Państwu  Radnym.  Podkreślił,  że  projekt  budżetu  miasta  na  rok  2022
oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2034 zostały pozytywnie zaopiniowane
przez  Regionalną  Izbę  Obrachunkową  /zał.  5,6/.  Przedstawiając  powyższe  zwrócił  się
do Państwa  Radnych  o  podjęcie  uchwały  w  sprawie  budżetu  miasta  na  rok  2022
wraz z przedłożonymi autopoprawkami /31:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:31/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /43:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:37/.

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /45:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:17/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /51:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:54/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /56:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:56/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /57:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:16/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /57:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:56/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:00:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:48/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:01:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:22/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:04:42/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:11/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:05:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:52/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:06:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:36/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:11:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:12:38/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:12:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:20/.

Pan Radna Krystyna Wilczewska /1:13:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:14:25/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:15:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:16/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:15:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:19:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:19:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:33/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /1:19:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:20:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:20:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:33/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:22:39/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:40/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:22:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:25:53/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:26:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:26/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:27:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:39/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:27:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:53/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:27:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:58/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:28:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:21/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:28:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:35/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:28:40/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:28:48/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:28:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:52/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:29:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:11/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:29:15/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:30:17/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:30:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:34:58/.
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Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:35:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:39:03/.

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /1:39:08/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:40:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:18/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka poinformowała, że po raz kolejny chciałaby złożyć
wniosek do projektu budżetu miasta na rok 2022 /1:40:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:49/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:41:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:41:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:46:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:32/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:47:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:29/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:51:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:42/.

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /1:52:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:59/.

Pan Radny Rafał Harasim /1:53:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:00/.

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /2:00:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:18/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
2:01:28/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:34/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /2:04:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:17/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:08:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:09:12/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:09:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:32/.

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /2:10:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:33/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:11:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:44/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:11:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:02/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:13:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:01/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:17:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:12/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:18:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:10/.

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /2:19:15/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:19:37/.

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /2:19:50/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:20:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:27/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:20:29/.



S t r o n a  | 11

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:31/.

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /2:20:33/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:20:33/.

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /2:20:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:38/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:20:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:21:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:22:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:24:01/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:24:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:01/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /2:29:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:31:36/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:32:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:45:57/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:46:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:46:46/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:46:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:49/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:47:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:52/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:47:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:38/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:48:39/.
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Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej  przed  poddaniem  pod  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034 poprosiła Państwa
Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie wSesja /2:48:40/.

/Sprawdzenie listy obecności /2:48:53 – 2:49:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /2:49:16/.

Głosowano w sprawie:  uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta  Augustowa
na lata 2022-2034. 

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  7,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
BRAK GŁOSU (1)
Leszek Stanisław Cieślik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIV/442/2021  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Augustowa na lata 2022-2034 została podjęta /2:49:57/.
/Uchwała Nr XLIV/442/2021 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:50:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:50:17/.

Ad. pkt 5b
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2022.
Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
uchwalenia budżetu miasta na rok 2022 /2:50:19/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
miasta na rok 2022. Otworzyła dyskusję /4:13:11/. 

W dyskusji wzięli udział:
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:50:49/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:57:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:57:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:57:53/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:01:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:01:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  udzieliła głosu Pani Radnej
Izabeli Agnieszce Piaseckiej, która zgłasza wniosek formalny /3:01:49/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka przypomniała,  że na przedostatnim posiedzeniu
Komisji Rady Miejskiej składała wniosek formalny o wpisanie do projektu budżetu miasta
na 2022 rok zadania - Augustowski Słownik  Biograficzny. Poinformowała, że skorygowała
zapis dotyczący źródła sfinansowania i chciałaby przytoczyć uzasadnienie wniosku /3:01:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:02:53/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:03:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:03:07/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka złożyła wniosek formalny o wpisanie do projektu
budżetu  miasta  Augustowa  na  2022  rok  następującego  zadania:  Augustowski  Słownik
Biograficzny.  Koszty  zadania:  200.000,00 zł.  Zaproponowała,  aby zdjąć  powyższą  kwotę
z działu  700  –  Gospodarka  mieszkaniowa,  rozdział  70005  –  Gospodarka  gruntami
i nieruchomościami i przenieść do działu 750 – Administracja publiczna,  rozdział  75075 –
Promocja jednostek samorządu terytorialnego, par. 4210 - Zakup materiałów. /3:03:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:04:35/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:04:44/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:06:54/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:06:59/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:07:08/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:07:11/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:08:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:43/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:08:57/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:57/.
Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:09:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:09:17/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:09:37/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:09:47/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:09:50/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:09:55/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  pięciominutową
przerwę w obradach /3:10:05/.

Przerwa /3:10:12 – 3:16:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Przed  przystąpieniem  do  głosowania  wniosku  formalnego  Pani  Radnej  Izabeli  Agnieszki
Piaseckiej poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /
3:16:43/.

/Sprawdzenie listy obecności /3:17:02 – 3:17:51/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek  formalny  Pani  Radnej  Izabeli  Agnieszki  Piaseckiej.  Odczytała  treść  wniosku,
który został wprowadzony do systemu eSesja. /3:17:52/.

Głosowano w sprawie:
Wniosku Pani Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej o wpisanie do projektu budżetu miasta
Augustowa na 2022 rok następującego zadania: Augustowski Słownik Biograficzny. Koszty
zadania: 200.000,00 zł.  Powyższą kwotę zdjąć z działu 700 – Gospodarka mieszkaniowa,
rozdział  70005  –  Gospodarka  gruntami  i  nieruchomościami  i  przenieść  do  działu  750  –
Administracja  publiczna,  rozdział  75075  –  Promocja  jednostek  samorządu  terytorialnego,
par. 6050. 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka  zwróciła uwagę na błąd w treści wniosku, który
został wpisany w systemie eSesja, ponieważ zaproponowany paragraf 6050 dotyczy wykupu
gruntów w rozdziale 70005 /3:19:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:35/.

Pani  Radna  Izabela  Agnieszka  Piasecka wyjaśniła,  że  należało  dopisać  paragraf  6050
do pierwszej części wniosku, natomiast paragraf 4210 jest prawidłowy /3:20:01/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zarządziła  reasumpcję
głosowania.  Ponownie odczytała  treść wniosku formalnego Pani  Radnej  Izabeli  Agnieszki
Piaseckiej.  Wniosek dotyczy wpisania do projektu budżetu miasta Augustowa na 2022 rok
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następującego zadania: Augustowski Słownik Biograficzny. Koszty zadania: 200.000,00 zł.
Powyższą  kwotę  zdjąć  z działu  700  –  Gospodarka  mieszkaniowa,  rozdział  70005  –
Gospodarka gruntami i nieruchomościami, par.6050 i przenieść do działu 750 – Administracja
publiczna, rozdział 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego, par.4210. Poddała
wniosek pod głosowanie /3:20:43/.

Głosowano w sprawie:
Wniosku Pani Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej o wpisanie do projektu budżetu miasta
Augustowa na 2022 rok następującego zadania: Augustowski Słownik Biograficzny. Koszty
zadania: 200.000,00 zł.  Powyższą kwotę zdjąć z działu 700 – Gospodarka mieszkaniowa,
rozdział 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, par.6050 i przenieść do działu
750  –  Administracja  publiczna,  rozdział  75075  –  Promocja  jednostek  samorządu
terytorialnego, par.4210.

Wyniki głosowania
ZA:  10,  PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Pani Radnej Izabeli  Agnieszki Piaseckiej  został  odrzucony. Udzieliła głosu Panu Radnemu
Adamowi Sieńko /3:23:09/.

Pan Radny Adam Sieńko  zgłosił  wniosek  formalny o  zwiększenie  w projekcie  budżetu
miasta  Augustowa  na  2022  rok  środków  finansowych  na  dofinansowanie  organizacji
pozarządowych i  organizacji  sportowych.  Środki  w wysokości  300.000,00 zł  przesunąć  z
działu  700  -  Gospodarka  mieszkaniowa,  rozdział  70005  -  Gospodarka  gruntami  i
nieruchomościami przeznaczone na wykupy nieruchomości do działu 926 - Kultura fizyczna,
rozdział 92605 - Zadania w zakresie kultury fizycznej, par. 2820. /3:23:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:01/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:28:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:17/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:28:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:45/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:30:53/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:16/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:33:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:25/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:33:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:30/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:33:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:37/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:33:45/.

Pani Alicja  Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  przystąpiła  do głosowania
wniosku formalnego Pana Radnego Adama Sieńko. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie
przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:33:47/.

/Sprawdzenie listy obecności /3:33:58 – 3:34:20/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek formalny Pana Radnego Adama Sieńko /3:34:21/.

Głosowano w sprawie:
Wniosku Pana Radnego Adama Sieńko o zwiększenie w projekcie budżetu miasta Augustowa
na  2022  rok  środków  finansowych  na  dofinansowanie  organizacji  pozarządowych  i
organizacji  sportowych.  Środki  w  wysokości  300.000,00  zł  przesunąć  z  działu  700  -
Gospodarka  mieszkaniowa,  rozdział  70005  -  Gospodarka  gruntami  i  nieruchomościami
przeznaczone na wykupy nieruchomości do działu 926 - Kultura fizyczna, rozdział 92605 -
Zadania w zakresie kultury fizycznej, par. 2820. 

Wyniki głosowania
ZA:  10,  PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Pana Radnego Adama Sieńko został odrzucony /3:35:48/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:36:02/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:10/.
Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:37:17/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:37:35/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:37:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:46/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:37:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:38:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:38:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:25/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:41:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:42:11/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:42:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:42:51/.

Pan Radny Rafał Harasim /3:43:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:47:24/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:47:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:53:08/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:53:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:34/.

Pan Radny Marek Sznejder /3:55:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:42/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:01:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:14/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:03:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:05:34/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /4:05:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:09:15/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:09:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:01/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /4:12:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:14/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:13:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:30/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:13:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:35/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:13:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:18:17/.

Pan Radny Marek Sznejder /4:18:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:05/.

Pan Radny Marek Sznejder /4:19:05/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:19:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:42/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:19:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:23:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:24:31/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:24:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:26:00/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:26:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:27:43/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:28:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:30:03/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /4:30:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:30:20/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /4:30:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:31:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:31:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:32:57/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:33:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36:35/.

Pan Radny Rafał Harasim /4:36:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:19/.

Pan Radny Rafał Harasim /4:38:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:38:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:22/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:39:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:44:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:44:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:45:25/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:46:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:48:28/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /4:48:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:51:43/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:49/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:51:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:52:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:52:20/.

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /4:52:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:54:40/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:54:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:01:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:46/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:01:56/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej  przed poddanie projektu uchwały pod głosowanie poprosiła Państwa Radnych o
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /5:54:07/.

/Sprawdzenie listy obecności /5:06:01 – 5:06:26/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2022 rok wraz z autopoprawką /
5:06:27/.

Głosowano w sprawie:     uchwalenia budżetu miasta na 2022 rok. 

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  3,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  6,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (3)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
BRAK GŁOSU (1)
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Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIV/443/2021  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  2002  rok  została  podjęta.
Złożyła  gratulacje Panu Burmistrzowi /5:07:32/.
/Uchwała Nr XLIV/443/2021 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:07:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:50/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:08:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:08:07/.

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska  poinformowała,  że  złożyła  w  Urzędzie  Miejskim
projekt uchwały.   W związku z powyższym poprosiła o ogłoszenie przerwy w obradach /
5:08:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że otrzymała
projekt uchwały wraz z wnioskiem. /5:08:24/.

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska  wyjaśniła,  że  chodzi  o  wniosek  grupy  Radnych  /
5:08:29/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,
że ww. wniosek przekazała jej Sekretarz Miasta  /5:08:31/.

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska  poprosiła  o  poradę,  czy  jest  to wniosek  formalny,
czy najpierw powinna  poprosić  Panią  Przewodniczącą  o ogłoszenie  przerwy w obradach  /
5:08:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  ogłosi
dłuższą  przerwę  w  obradach  i  w  tym czasie  zostaną  dostarczone  Państwu  Radnym ww.
dokumenty. Potem będzie przegłosowany wniosek formalny. /5:08:53/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:09:19/.

Mieszkaniec /5:09:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:09:24/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:09:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:09:38/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:09:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła półgodzinną przerwę
w obradach /5:09:53/.
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Przerwa /5:10:08 – 5:41:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poprosiła  Państwa  Radnych  o  potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie  przycisku
„kworum” w systemie eSesja /5:41:39/.

/Sprawdzenie listy obecności /5:42:05 – 5:42:46/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Pani
Radna Magdalena Śleszyńska złożyła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad
projektu uchwały. Poprosiła Panią Radną o zabranie głosu /5:42:47/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska  zgłosiła  w imieniu grupy Radnych wniosek o ujęcie
w porządku obrad XLIV sesji  Rady Miejskiej  w Augustowie projektu uchwały w sprawie
ustalenia  wynagrodzenia Burmistrza Miasta  Augustowa. Odczytała  treść projektu uchwały
/zał. nr 9/ /5:43:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:04/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:48:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:23/.

Pani  Radna Magdalena  Śleszyńska  zasugerowała,  aby projekt  uchwały  był  rozpatrzony
w pierwszej kolejności /5:48:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zaproponowała, aby projekt
uchwały był ujęty punkcie 4d. Przed  poddanie wniosku pod głosowanie poprosiła Państwa
Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /5:48:31/.

/Sprawdzenie listy obecności /5:49:00 – 5:49:55/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek  grupy  Radnych  zgłoszony  przez  Panią  Radną  Magdalenę  Śleszyńską
o wprowadzenie  do  porządku  obrad  XLIV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  projektu
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Augustowa. Przypomniała
swoją propozycję dotyczącą ujęcia projektu uchwały w punkcie 4d /5:49:56/.

Głosowano w sprawie:
Wniosku  grupy  Radnych  zgłoszonego  przez  Panią  Radną  Magdalenę  Śleszyńską
o wprowadzenie  do  porządku  obrad  XLIV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  projektu
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Augustowa.

Wyniki głosowania
ZA:  13,  PRZECIW:  7,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (13)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta  Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,
Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (7)
Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Leszek Stanisław Cieślik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty. /5:50:45/.

Ad. pkt 4c 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Leśnego  Parku  Kulturowo-
Edukacyjnego przy Bulwarze nad rz. Nettą w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w sprawie  utworzenia  Leśnego Parku
Kulturowo-Edukacyjnego przy Bulwarze nad rz. Nettą w Augustowie /5:50:56/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Leśnego
Parku Kulturowo-Edukacyjnego przy  Bulwarze  nad rz.  Nettą  w Augustowie  /zał.  nr 10/.
Projekt  uchwały  był  rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji  Rozwoju i  Komisji
Uzdrowiskowej.  Poprosiła  Pana  Dariusza  Ostapowicza  –  Przewodniczącego  Komisji
Rozwoju,  Przewodniczącego  Komisji  Uzdrowiskowej  o  przedstawienie  opinii  Komisji  /
5:50:56/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  2021  r.
zapoznała się  z projektem  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Leśnego  Parku  Kulturowo-
Edukacyjnego  przy Bulwarze  nad  rz.  Nettą  w Augustowie.  Po  analizie  przedstawionego
dokumentu,  Komisja Rozwoju  negatywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały:  6
radnych głosowało za, 9 było przeciw, a 1 radny wstrzymał się od głosu /5:51:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o zabranie głosu
Przedstawiciela  Komitetu  Inicjatywy  Uchwałodawczej  „Zielone  Bulwary  nad  Nettą”
i omówienie ww. projektu uchwały /5:51:51/.

Przedstawiciel  Komitetu  Inicjatywy  Uchwałodawczej  „Zielone  Bulwary  nad  Nettą”
zapytał  Państwa  Radnych,  czy  jest  sens  odczytywania  projektu  uchwały  będącego
przedmiotem ww. posiedzenia Komisji Rady Miejskiej, w którym uczestniczyło 16 radnych.  /
5:52:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zasugerowała mieszkańcom
obejrzenie nagrania z posiedzenia Komisji, które wczoraj zostało udostępnione w Internecie /
5:51:46/.

Pan  Dariusz  Ostapowicz  –  Przewodniczący  Komisji  Uzdrowiskowej  poinformował,
że przed dyskusją chciałby przedstawić opinię Komisji  Uzdrowiskowej dotyczącą projektu
uchwały /5:53:20/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu
Panu Dariuszowi Ostapowiczowi - Przewodniczącemu Komisji Uzdrowiskowej /5:53:41/.
Pan  Dariusz  Ostapowicz  –  Przewodniczący  Komisji  Uzdrowiskowej  poinformował,
że Komisja Uzdrowiskowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 28 grudnia
2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie utworzenia Leśnego Parku Kulturowo-
Edukacyjnego  przy  Bulwarze  nad  rz.  Nettą  w Augustowie.  Po  analizie  przedstawionego
dokumentu,  Komisja  Uzdrowiskowa negatywnie  zaopiniowała  powyższy projekt  uchwały:
3 radnych głosowało za, 6 było przeciw, a 1 radny wstrzymał się od głosu /5:53:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /5:54:12/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:54:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:56:33/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:57:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:58:55/.

Pan Tadeusz Jaworski - Przedstawiciel Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej „Zielone
Bulwary nad Nettą” /5:59:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:59:11/.

Przedstawiciel  Komitetu  Inicjatywy Uchwałodawczej  „Zielone  Bulwary  nad  Nettą”  /
5:59:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:00:54/.

Przedstawiciel  Komitetu  Inicjatywy Uchwałodawczej  „Zielone  Bulwary  nad  Nettą”  /
6:01:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:40/.

Pan Tadeusz Jaworski - Przedstawiciel Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej „Zielone
Bulwary nad Nettą” /6:02:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:45/.

Pan Tadeusz Jaworski - Przedstawiciel Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej „Zielone
Bulwary nad Nettą” /6:03:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:03:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:19/.
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Pan Radny Adam Sieńko /6:06:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:34/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:06:37/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:08:42/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:08:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:08:46/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /6:08:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:00/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:12:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:14:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:14:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:15:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:15:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:15:55/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:16:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:18:45/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /6:18:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:20:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:20:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:22:26/.

Pan Radny Marek Sznejder /6:22:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:23:59/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
6:24:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:24:45/.

Pan Radny Marek Sznejder /6:27:17/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:27:48/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /6:27:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:28:38/.
Pan Radny Tomasz Miklas /6:28:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:30:34/.

Pan Radny Rafał Harasim /6:30:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:32:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:33:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:33:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:33:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:34:26/.

Pan Radny Rafał Harasim /6:34:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:34:31/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska /6:34:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:35:18/.

Pan Tadeusz Jaworski - Przedstawiciel Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej „Zielone
Bulwary nad Nettą” /6:35:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:35:24/.

Pan Tadeusz Jaworski - Przedstawiciel Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej „Zielone
Bulwary nad Nettą” /6:35:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:35:57/.

Pan Tadeusz Jaworski - Przedstawiciel Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej „Zielone
Bulwary nad Nettą” /6:35:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:36:16/.

Pani  Ewa  Łukaszewicz  -  Przedstawicielka  Komitetu  Inicjatywy  Uchwałodawczej
„Zielone Bulwary nad Nettą” /6:36:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:38:56/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:39:06/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:46:53/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska zwróciła uwagę, że na powyższy temat odbyła się bardzo
długa dyskusja na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej i dzisiejsza dyskusja do niczego nie
prowadzi. Mieszkańcy znają opinię koalicji i  opozycji. Każdy ma już wypracowaną swoją
opinię.  Zgłosiła  wniosek formalny  o  przerwanie  dyskusji,  która  do  niczego nie  prowadzi
i przejście do głosowania /6:47:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przegłosowania
wniosku formalnego  Pani  Radnej  Krystyny Wilczewskiej.  Przed  poddaniem wniosku pod
głosowanie poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /
6:47:29/.

/Sprawdzenie listy obecności /6:47:39 – 6:47:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:48:00/.

Pan  Radny  Marcin  Kleczkowski  poinformował,  że  nie  będzie  brał  udziału  w  ww.
głosowaniu /6:48:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała wniosek Pani Radnej
Krystyny Wilczewskiej pod głosowanie /6:48:06/.

Głosowano w sprawie:
Wniosku  Pani  Radnej  Krystyny  Wilczewskiej  o  przerwanie  dyskusji  i  przejście  do
głosowania.   

Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  4,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,
Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (4)
Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (1)
Marcin Kleczkowski

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej został przyjęty. Poddała pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie utworzenia Leśnego Parku Kulturowo-Edukacyjnego przy Bulwarze nad rz. Nettą
w Augustowie /6:48:58/.

Głosowano w sprawie: utworzenia Leśnego Parku Kulturowo-Edukacyjnego przy Bulwarze
nad rz. Nettą w Augustowie. 
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Wyniki głosowania
ZA:  10,  PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (10)

Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska
nie  podjęła  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Leśnego  Parku  Kulturowo-Edukacyjnego
przy Bulwarze nad rz. Nettą w Augustowie /6:49:47/.

Ad. pkt 4d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta
Augustowa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia
Burmistrza Miasta Augustowa /6:49:55/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia
wynagrodzenia  Burmistrza  Miasta  Augustowa.  Zapytała,  czy  ktoś  z  Państwa  Radnych
chciałby w tej sprawie zabrać głos /6:49:55/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Adam Sieńko /6:50:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:50:46/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /6:50:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:18/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /6:51:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:53:15/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /6:53:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:53:39/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /6:53:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:53:45/.
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Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /6:53:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:53:56/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:54:13/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:57:03/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /6:57:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:58:32/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /6:58:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:01:39/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:01:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:03:54/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /7:04:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:04:36/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /7:04:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:54/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /7:06:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:39/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski zgłosił wniosek o udzielenie odpowiedzi Panu Radnemu
Tomaszowi Miklasowi w kwestii wynagrodzenia Burmistrza Miasta /7:07:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:07:34/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:07:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:07:43/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /7:08:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:08:32/.

Pan Radny Marek Sznejder /7:08:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:10:28/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /7:10:32/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:12:14/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:12:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:12:28/.
Pani Radna Krystyna Wilczewska zgłosiła propozycję zdjęcia projektu uchwały z porządku
obrad i przeniesienie na następną sesję, kiedy opadną emocje, kiedy wszyscy zastanowią się
i Pan Skarbnik przekaże Radnym źródło finansowania podwyżki wynagrodzenia. Radni będą
obradować nad tym tematem w trybie normalnym i zwyczajnym  /7:12:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:13:31/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /7:13:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:15:13/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /7:15:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:15:13/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /7:16:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:18:33/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /7:18:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  przystąpiła do sprawdzenia
listy obecności. /7:19:34/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:20:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:20:31/.

/Sprawdzenie listy obecności /7:19:50 – 7:21:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:21:09/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:21:33/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała,  czy  Pani  Radna
Krystyna Wilczewska podtrzymuje swój wniosek /7:21:37/.

Pani  Radna  Krystyna  Wilczewska  podtrzymała  swój  wniosek.  Podkreśliła,  że  nie  jest
przeciwna podwyżce, ale sprawa wymaga zastanowienia się, wskazania źródła finansowania
podwyżki.   Osoby  na  szczególnie  odpowiedzialnych  stanowiskach  powinny  otrzymywać
godne wynagrodzenie /7:21:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:22:09/.
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Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:22:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:22:14/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:22:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:22:16/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:22:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:22:22/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:22:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:22:34/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:22:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:23:01/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:23:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przegłosowania
wniosku  formalnego  Pani  Radnej  Krystyny  Wilczewskiej.  Przed  głosowaniem  poprosiła
Państwa  Radnych  o  potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie  przycisku  „kworum”
w systemie eSesja /7:23:14/.

/Sprawdzenie listy obecności /7:23:28 – 7:24:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poddała wniosek formalny
Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej pod głosowanie /7:24:13/.

Głosowano w sprawie:
Wniosku Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej o zdjęcie projektu uchwały z dzisiejszych obrad
i przeniesienie na kolejną sesję. 

Wyniki głosowania
ZA:  5,  PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  5,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Krystyna Wilczewska
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
odrzucony.  Poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia
Burmistrza  Miasta  Augustowa.  Przed  głosowaniem  poprosiła  Państwa  Radnych
o potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie  przycisku „kworum” w systemie  eSesja   /
7:25:12/.
/Sprawdzenie listy obecności /7:26:00 – 7:26:25/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Augustowa /7:26:26/.

Głosowano w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Augustowa.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  7

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krystyna Wilczewska
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (7)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIV/444/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Augustowa została
podjęta /7:27:02/.
/Uchwała Nr XLIV/444/2021 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 4e
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  rekrutacji
do publicznych  przedszkoli,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina  Miasto
Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji
do publicznych przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów /
7:27:15/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów
rekrutacji do publicznych przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto
Augustów. Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Społeczno-
Oświatowej.  Poprosiła  Pana  Mirosława  Zawadzkiego  –  Przewodniczącego  Komisji
Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji /7:27:15/.
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Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformował,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na
posiedzeniu  w  dniu  21 grudnia  2021  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie
określenia  kryteriów  rekrutacji  do  publicznych  przedszkoli,  dla  których  organem
prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów.
Po  analizie  przedstawionego  dokumentu,  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy
projekt  uchwały  12  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i przy braku  głosów
wstrzymujących się /7:27:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Filipowi
Chodkiewiczowi – Zastępcy Burmistrza Miasta /7:28:19/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  omówił  projekt  uchwały
w powyższej sprawie /7:28:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:28:59/.

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /7:29:04/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej  przed poddaniem projektu uchwały pod głosowanie poprosiła Państwa Radnych
o potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie  przycisku  „kworum” w systemie  eSesja.  /
7:29:59/.

/Sprawdzenie listy obecności /7:30:12 – 7:30:44/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  rekrutacji  do  publicznych  przedszkoli,
dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów /7:30:45/.

Głosowano  w  sprawie: określenia  kryteriów  rekrutacji  do  publicznych  przedszkoli,
dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów. 

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIV/445/2021 w sprawie określenia  kryteriów rekrutacji  do publicznych przedszkoli,
dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów została podjęta /7:31:15/.
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/Uchwała Nr XLIV/445/2021 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 4f 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  naboru  do  klas
pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest
Gmina Miasto Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do
klas  pierwszych publicznych szkół  podstawowych,  dla których organem prowadzącym jest
Gmina Miasto Augustów /7:31:23/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów
naboru  do  klas  pierwszych  publicznych  szkół  podstawowych,  dla  których  organem
prowadzącym  jest  Gmina  Miasto  Augustów.  Poinformowała,  że  projekt  uchwały
był przedmiotem  obrad  Komisji  Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  Pana  Mirosława
Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji  Społeczno-Oświatowej  o przedstawienie opinii
Komisji /7:31:23/.

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformował,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na
posiedzeniu  w  dniu  21 grudnia  2021  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie
określenia  kryteriów  naboru  do  klas  pierwszych  publicznych  szkół  podstawowych,  dla
których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów. Po analizie przedstawionego
dokumentu,  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy projekt  uchwały  12  głosami  za,
przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /7:31:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Filipowi
Jerzemu Chodkiewiczowi – Zastępcy Burmistrza Miasta /7:32:27/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  omówił  projekt  uchwały
w powyższej sprawie /7:33:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:32:50/.

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /7:32:54/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej  poprosiła  Państwa  Radnych  o  potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie
przycisku „kworum” w systemie eSesja. /7:33:43/.

/Sprawdzenie listy obecności /7:33:55 – 7:34:13/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych publicznych szkół
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów /7:34:14/.

Głosowano w sprawie:  określenia kryteriów naboru do klas pierwszych publicznych szkół
podstawowych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina  Miasto  Augustów.  

Wyniki głosowania
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ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (3)
Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIV/446/2021 w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych publicznych
szkół  podstawowych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina  Miasto  Augustów
została podjęta /7:35:00/.
/Uchwała Nr XLIV/446/2021 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 4g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta
Augustowa na 2022 rok.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Augustowa na 2022 rok /7:35:05/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Augustowa na 2022 rok. Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia
Komisji  Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  Pana  Mirosława  Zawadzkiego  –
Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji /7:35:05/.

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformował, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 21 grudnia 2021 r.
zapoznała się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta
Augustowa  na  2022  rok.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu,  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  12  głosami  za,  przy  braku  głosów przeciwnych
i przy 1 głosie wstrzymującym się /7:35:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Filipowi
Jerzemu Chodkiewiczowi – Zastępcy Burmistrza Miasta /7:36:06/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  zapytał,  czy  są  pytania
do ww. projektu uchwały, która była szeroko omawiana na posiedzeniu Komisji Społeczno-
Oświatowej /7:36:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:37:02/.
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W dyskusji wzięli udział:
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /7:37:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:40:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /7:40:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:43:10/.

Pani Radny Tomasz Miklas /7:43:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:43:41/.

Pani Radny Tomasz Miklas /7:43:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:43:49/.

Pani Radny Tomasz Miklas /7:44:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:44:41/.

Pani Radny Tomasz Miklas /7:44:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:44:45/.

Pani Radny Tomasz Miklas /7:45:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:46:11/.

Pani Radny Tomasz Miklas /7:46:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:46:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /7:46:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:48:06/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /7:48:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:49:13/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /7:49:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:00/.

Pani Barbara Cituk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych /7:51:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:19/.
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Pani Barbara Cituk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych /7:51:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:54/.

Pan Radny Marek Sznejder /7:52:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:52:08/.

Pan Radny Marek Sznejder /7:52:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:52:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /7:53:19/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej  przed poddaniem projektu uchwały pod głosowanie poprosiła Państwa Radnych
o potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie  przycisku  „kworum”  w  systemie  eSesja  /
7:54:11/.

/Sprawdzenie listy obecności /7:54:16 – 7:54:43/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Miasta
Augustów  na rok 2022.  
/7:54:45/.

Głosowano  w  sprawie:     uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  Gminy  Miasta  Augustów
na rok 2022.  

Wyniki głosowania
ZA:  15,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  5

Wyniki imienne:
ZA (15)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Mirosław  Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Leszek Stanisław Cieślik
NIEOBECNI (5)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Krystyna Wilczewska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIV/447/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
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Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  Gminy  Miasta  Augustów
na rok 2022 została podjęta /7:55:15/.
/Uchwała Nr XLIV/447/2021 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 4h
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /7:55:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której  przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju z Komisją
Uzdrowiskową. Poprosiła Pana Dariusza Ostapowicza – Przewodniczącego Komisji Rozwoju
o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju /7:55:23/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  2021  r.  zapoznała  się  z  projektem uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest
ta  sama  nieruchomość.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  Rozwoju
pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  14  glosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /7:55:50/.

W dyskusji wzięli udział:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:56:21/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
7:56:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:58:01/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:58:07/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:58:11/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:58:12/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:58:13/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:58:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:58:18/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:58:19/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:58:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:58:22/.
Pan Radny Tomasz Miklas /7:58:25/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:58:25/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:58:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:58:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:58:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:59:18/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
7:59:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:59:42/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:59:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:59:57/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:00:16/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:00:40/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:00:49/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:00:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:01:18/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /8:01:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:02:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:02:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:02:11/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:02:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:02:59/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:03:03/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:03:20/.
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Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:03:24/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:03:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:03:26/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:03:26/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:03:33/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:03:33/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:03:37/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:03:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:04:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:04:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:04:30/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:04:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:04:34/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:04:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:04:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:04:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:04:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:04:46/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /8:04:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:04:47/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:04:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:04:53/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /8:04:59/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:06:23/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:06:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:06:43/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:06:43/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:06:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:06:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:06:48/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:06:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:06:55/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:07:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:07:24/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:07:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:07:28/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:07:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:07:58/.

Pan Radny Marcin Marcin Kleczkowski /8:08:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:08:40/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:08:42/.

Pan Radny Marcin Marcin Kleczkowski /8:08:46/.

Pani  Agnieszka  Litwiejko  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:08:46/.

Pan Radny Marcin Marcin Kleczkowski /8:08:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:08:52/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /8:08:57/.

Pan Radny Marcin Marcin Kleczkowski /8:09:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:09:21/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:09:23/.

Pan Radny Marcin Marcin Kleczkowski /8:09:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:09:25/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /8:09:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:11:01/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:11:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:11:33/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:11:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:11:36/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:12:27/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /8:12:28/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:12:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:13:08/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /8:13:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:15:07/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /8:15:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:15:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /8:15:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:16:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /8:16:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:17:42/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /8:17:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:19:27/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:20:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:20:41/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /8:20:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:20:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:20:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:20:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:21:05/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  pięciominutową
przerwę w obradach /8:21:08/.

/ Przerwa /8:21:20 – 8:26:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Udzieliła głosu Pani Beacie Kornelius – Radcy Prawnemu /8:26:23/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:26:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  przed poddaniem projektu
uchwały  pod  głosowanie  poprosiła  Państwa  Radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności
i wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /8:27:05/.

/Sprawdzenie listy obecności /8:27:16 – 8:27:47/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość /8:27:47/.

Głosowano  w  sprawie:     wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania
ZA:  15,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  3

Wyniki imienne:
ZA (15)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
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Nr XLIV/448/2021  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /8:28:13/.
/Uchwała Nr XLIV/448/2021 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 4i 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2021.
Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta
na rok 2021 /8:28:20/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na rok 2021. Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła
Pana  Emiliana  Jasyena  Al-Khameri  –  Przewodniczącego  Komisji  do  spraw  Budżetu
o przedstawienie opinii Komisji /8:28:20/.

Pana  Emiliana  Jasyena  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu
w dniu  28  grudnia  2021 r.  zapoznała  się  z  projektem uchwały  w sprawie  zmian budżetu
miasta  na  rok  2021.  Po analizie  przedstawionego dokumentu  Komisja  do spraw Budżetu
pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  11  głosami  za,  przy  1  głosie
przeciwnym i przy 6 głosach wstrzymujących się /8:28:42/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu
Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /8:29:09/.

Pan Sławomir  Sieczkowski  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  poprosił  Państwa  Radnych
o podjęcie uchwały z przedstawionymi i omówionymi autopoprawkami /8:29:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu
Marcinowi Kleczkowskiemu /8:29:50/.

W dyskusji udział wziął:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:29:58/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej  przed poddaniem projektu uchwały pod głosowanie poprosiła Państwa Radnych
o potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie  przycisku  „kworum”  w  systemie  eSesja  /
8:31:38/.

/Sprawdzenie listy obecności /8:31:44-8:32:08/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2021 /8:32:09/.

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2021.
 
Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  3

Wyniki imienne:
ZA (12)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Leszek Stanisław Cieślik, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder

BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (3)
Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIV/449/2021 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2021 została podjęta /8:32:49/.
/Uchwała Nr XLIV/449/2021 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 4j
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2021-2031.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2031 /8:32:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2031. Projekt uchwały był przedmiotem obrad
Komisji  do  spraw  Budżetu.  Poprosiła  Pana  Emiliana  Jasyena  Al-Khameri  –
Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /8:32:59/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu
w dniu 28 grudnia 2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2021-2034.  Po analizie  przedstawionego
dokumentu Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały
11 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 6 głosach wstrzymujących się /8:33:22/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu
Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /8:33:49/.

Pan Sławomir  Sieczkowski  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta zwrócił  się  do   Państwa
Radnych o podjęcie uchwały wraz z przekazanymi autopoprawkami /8:33:55/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
przed  poddaniem  projektu  uchwały  pod  głosowanie  poprosiła  Państwa  Radnych
o potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie  przycisku  „kworum”  w  systemie  eSesja /
8:34:47/.

/Sprawdzenie listy obecności /8:34:56 - 8:35:16/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na
lata 2021-2031 /8:35:17/.

Głosowano w sprawie:     zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata
2021-2031. 

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder
BRAK GŁOSU (2)
Rafał Harasim, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (2)
Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIV/450/2021 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na
lata 2021-2031 została podjęta /8:35:53/.
/Uchwała Nr XLIV/450/2021 - stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 4k 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia  projektu  zmian  do  Regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Augustów.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  zmian
do Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miasta
Augustów /8:36:09/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu
zmian do Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta
Augustów.  Udzieliła  głosu  Panu  Sławomirowi  Sieczkowskiemu  –  Zastępcy  Burmistrza
Miasta  /8:36:09/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały  /
8:36:37/.

Zgłoszeń  do  dyskusji  nie  było  i  Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej  przed poddaniem projektu uchwały pod głosowanie poprosiła Państwa Radnych
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o potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie  przycisku  „kworum”  w  systemie  eSesja  /
8:37:23/.

/Sprawdzenie listy obecności /8:37:34 – 8:38:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  zmian  do  Regulaminu  dostarczania  wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Augustów /8:38:01/.

Głosowano  w  sprawie:     przyjęcia  projektu  zmian  do  Regulaminu  dostarczania  wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Augustów. 

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Dariusz  Ostapowicz,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
BRAK GŁOSU (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (2)
Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIV/451/2021 w sprawie przyjęcia projektu zmian do Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Augustów została podjęta /8:38:47/.
/Uchwała Nr XLIV/451/2021 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5. 
Przyjęcie protokołów z obrad: XLI sesji RM z 10.11.2021 r., XLII sesji RM z 2.12.2021
r., XLIII sesji RM z 9.12.2021 r.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego przyjęciu protokołów z  obrad XLI
sesji RM z 10.11.2021 r., XLII sesji RM z 2.12.2021 r., XLIII sesji RM z 9.12.2021 r./8:38:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym
punktem porządku obrad jest przyjęcie protokołów z obrad:  XLI sesji RM z 10.11.2021 r.,
XLII sesji RM z 2.12.2021 r., XLIII sesji RM z 9.12.2021 r. Zapytała, czy Państwo Radni
mają uwagi do ww. protokołów /8:38:54/.
Uwag nie zgłoszono.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Państwa Radnych,
aby  przed  głosowaniem  potwierdzili  swoją  obecność  i  wcisnęli  przycisk  „kworum”  w
systemie eSesja /8:39:20/.
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/Sprawdzenie listy obecności /8:39:27 – 8:39:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Państwa Radnych
o oddanie  głosu  w  sprawie  przyjęcia  protokołu  z  obrad  XLI  sesji  RM  z  10.11.2021  r.  
 /8:39:56/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z obrad XLI sesji RM z 10.11.2021 r. 

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad XLI sesji RM z 10.11.2021 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół z obrad
XLII sesji RM z 2.12.2021 r. /8:40:26/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z obrad XLII sesji RM z 2.12.2021 r. 

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Mieczysław Szczerbakow
NIEOBECNI (2)
Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad   XLII sesji RM z 2.12.2021 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół z obrad
XLIII sesji RM z 9.12.2021 r. /8:41:12/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z obrad XLIII sesji RM z 9.12.2021 r. 



S t r o n a  | 49

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad XLIII sesji RM z 9.12.2021 r. został przyjęty /8:41:52/.

Ad. pkt 6
Wolne wnioski.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego „Wolnym wnioskom”/8:41:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,
że Rada Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 6 porządku obrad poświęconego
„Wolnym wnioskom”.  Zapytała,  czy  ktoś  z  Państwa Radnych chciałby  zgłosić  wniosek /
8:41:59/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:42:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:43:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /8:44:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:44:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:44:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:46:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /8:47:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:48:50/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /8:48:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:50:26/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:50:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:52:07/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:52:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:52:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:53:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:53:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /8:54:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:55:24/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:55:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:57:11/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:57:12/.

Pani Alicja  Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  podziękowała za życzenia
Świąteczne i  Noworoczne,  które wpłynęły do Przewodniczącej  i  Rady Miejskiej.  Życzyła
Państwu Radnym, pracownikom Urzędu Miejskiego,  gościom, mieszkańcom szczęśliwego
Nowego Roku /8:57:13/.

Ad. pkt 7 
Zamknięcie obrad.
/Zamknięcie obrad /8:58:28/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  po wyczerpaniu  porządku
obrad zamknęła XLIV sesję Rady Miejskiej w Augustowie /8:58:28/.

 
Przewodnicząca

Rady Miejskiej w Augustowie

Alicja Dobrowolska
 

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące  obraz i  dźwięk na płycie  CD stanowi  załącznik  do niniejszego
protokołu.


